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hálószoba lesz összesen 50 férőhellyel. Ezen kívül nyitott és zárt verandák kilá-
tással a Balatonra, valamint nappali szobák, olvasószobák és fürdőszobák fog-
ják szolgálni a nyaraló diákok kényelmét. A fürdőzőknek pedig egy 90 méter 
hosszúságú strand áll rendelkezésükre. A MEFHOSz elnöksége három pavillont 
szándékozik építtetni a nyaraló telepen. A másik kettőt jövőre építik fel. Acsay 
László egyúttal azt is bejelentette a szegedi elnöki tanácsnak, hogy a MEFHOSZ 
országos elnökségének módjában lesz hasonló nyaraló telepet építtetni a szege-
di főiskolai ifjúság számára is, abban az esetben, ha Szeged városa megfelelő 
telket bocsájtana rendelkezésükre. A diáknyaraló telep részére elégséges volna 
1 holdnyi föld is. A Szegedi Új Nemzedék értesülése szerint Varga Zsigmond, a 
MEFHOSz szegedi csoportjának elnöke kérvénnyel fog fordulni Szeged város 
tanácsához, hogy a kisvasút mentén fekvő Széksóstó partján, ahol egy kis erdő is 
van, és amely terület a város tulajdonát képezi, jelöljön ki egy hold földet a diák-
nyaraló céljaira. Ezt a területet vagy ellenszolgáltatás nélkül engedje át a város 
a szegedi diákoknak, vagy pedig örökbérletbe adja oda. Reméljük, hogy a város 
tanácsa, a „mens sana in corpore sano” elvét tartva szem előtt, nem zárkózik el a 
diákság eme méltánylásra érdemes kérése elől, és segítő kezet nyújt a diáknyara-
ló mielőbbi felépítéséhez.

Szegedi Új Nemzedék XI. (1929) június 25. 3. oldal

252. Árpád B. E. helyiségkérelme, Egyetemi Luther Szövetség és 
FEFHE ügye az Egyetemi Tanács előtt

A Bölcsészet-, Nyelv- és Történettudományi Kar átirata az Árpád Bajtársi Egye-
sület részére egy helyiségnek átengedése tárgyában.

Dr. Polner Ödön dékán ezzel kapcsolatban kéri, hogy a KEAC-nak a központi 
épületben ezidőszerint levő helyisége szerint, mivel erre a helyiségre a jövőben 
a jogi karnak lesz szüksége, a volt Leszámoló palotában jelöltessék ki helyiség.

Dr. Szentpétery Zsigmond dékán véleménye szerint, teljesen elegendő volna a 
két egyesület részére egy közös helyiséget átengedni.

A Tanács felkéri a Rector Magnificust, hogy a volt Leszámoló palotában jelöljön 
ki egyelőre ideiglenesen helyiséget, a két egyesület elhelyezésére.

…
Az Egyetemi Luther Szövetség a tisztikar megválasztása során bejelenti, hogy a 

Szövetség Benczur Béla hallgatót a Szövetségből örökre kizárta.
Tudomásul szolgál.
…
Dr. Polner Ödön dékán előterjeszti a Felvidéki Egyetemi és Főiskolai Hallgatók 

Egyesülete szegedi csoportjának az egyetemi ifjúsági egyesületek sorába való 
felvételére vonatkozó 1./ alatti előadói javaslatát.

A Tanács a javaslatot egyhangúlag elfogadja.
(Melléklet)
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Polner Ödön előadói javaslata
Midőn a Tanács a FEFHE elismerés iránti kérelmének eleget tesz, a bemuta-

tott alapszabályokat azzal adja vissza, hogy a kérelmezők az abban előforduló 
számos kopogtatási, a szöveget értelmetlenné is tevő (p. o. 13. § b. pont) hibát 
javítsák ki, és a belügyminiszteri jóváhagyási záradék másolatát hitelesíttessék, 
végül igazolják, hogy a 163.750-1924. VIII. számú belügyminiszteri rendelet ér-
telmében Szeged város polgármestere részéről elismerésük megtörtént-e.

Egyúttal felhívja a Tanács a kérelmezőket, hogy a 159-1925/26. számú elvi je-
lentőségű tanácsi határozat értelmében (tflsz. 89. § 5. pont) mutassák be a meg-
alakulásról felvett jegyzőkönyvet és a tisztikar névsorát is.

Szeged, 1929. évi június hó 27   Dr. Polner Ödön
CsML VIII. 1. (Ferenc József Tudományegyetem Rektori Hivatal iratai) 
2. doboz 2270/1928-29. Az 1927/28. tanév Egyetemi Tanács VII. rendes 

ülésének jegyzőkönyve (1929. június 27.)

253.  Váratlanul elmaradt a nemzetközi diákkongresszus tagjainak 
szegedi látogatása

A rendező bizottság az állomáson tudta meg, hogy a külföldi diákok nem jönnek 
Szegedre

Heteken át tartó gondos és körültekintő előkészületek folytak a MEFHOSz sze-
gedi csoportjánál, hogy méltó módon fogadják a nemzetközi diákkongresszus 
Szegedre érkező tagjait. Mint ismeretes, szombat délutánra volt jelezve az ér-
kezés és minden előkészület megtörtént, hogy a három napra tervezett látogatás 
emlékezetes maradjon a külföldi diákvezéreknek. A MEFHOSz szegedi csoportja 
figyelemmel és mindenre kiterjedő gondossággal állította össze a látogatás prog-
ramját, és előrelátóan gondoskodott arról, hogy a Szegedre érkező vendégek sem-
miben sem szenvedjenek hiányt. Lázas lelkesedéssel várták a szegedi egyetem 
hallgatói a külföldi diákok érkezésének napját, és felkészült a fogadtatásra az 
egyetem hallgatósága, valamint a város vezetősége is. Szombaton délelőtt azután 
váratlanul olyan hírek érkeztek Szegedre, hogy a négyszáz főre tervezett külföl-
di diákcsoport látogatása elmarad. A hír nagy elkeseredést keltett a MEFHOSz 
szegedi csoportjánál, miután azonban azt hivatalosan nem erősítették meg, a ren-
dezőség kivonult az állomásra abban a reményben, hogy a vendégek a délutáni 
gyorsvonattal mégis megérkeznek. Ez a reménység azonban szertefoszlott, mert 
egyetlen külföldi diákvezér sem érkezett meg Szegedre.

A MEFHOSz elnökségét kínosan érintette a vendégek elmaradása. Az okot, 
amely miatt a külföldi diákok távolmaradtak nem ismerik, és egyelőre abban ke-
resik, hogy az ifjúság központi szervei a külföldi diákok szegedi útját nem készí-
tették kellően elő. Kellemetlen helyzetében szükségét érezte egyébként a MEF-
HOSz elnöksége annak, hogy ebben az ügyben nyilatkozatban forduljon Szeged 


